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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Račice-Pístovice, 

ze dne 28. 02. 2024 v 1700 hod. v Račicích 
 

  Technický bod 
 

  

Zahájení 1700 

Paní starostka (dále předsedající) přivítala přítomné zastupitele a občany na 2. zasedání 

Zastupitelstva obce Račice-Pístovice v roce 2024. 

Konstatovala, že podle presenční listiny je přítomno 12 členů zastupitelstva a dnešní zasedání 

je tedy usnášeníschopné. Martin Rotrekl se omluvil, že bude mít malé zpoždění.                                                              

(Omluveni: Helena Šilerová, Dagmar Stryjová), Zápis z předchozího zasedání byl ověřen 

zastupitelkou Danou Čtvrtníčkovou a zastupitelem Petrem Sotolářem a nebyly k němu žádné 

připomínky. 

Zápis je vystaven k nahlédnutí. 

Předsedající upozornila, že záznam jednání bude nahrávaný. Nahrávka bude sloužit pouze 

k pořízení zápisu a bude uchovaná jen do dalšího zasedání zastupitelstva a poté, pokud nebude 

vznesena některým zastupitelem námitka proti zápisu, tak bude smazaný a nebude archivovaný. 

 

 

Návrh ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Za ověřovatele zápisu navrhla zastupitele Romana Gryce a Petra Valtera a za zapisovatelku 

Alenu Ryšánkovou. 

 

K navrženým ověřovatelům a zapisovatelce nebyly připomínky. 

 

Ověřovateli dnešního zasedání jsou: zastupitelé Roman Gryc a Petr Valter. 

Zapisovatelkou dnešního zasedání je Alena Ryšánková. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Kontrola plnění usnesení a podnětů z minulého zasedání zastupitelstva obce. 

Předsedající a místostarostka 

• Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

– je vyvěšena 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Předsedající 

Program dnešního zasedání zastupitelstva obdrželi všichni členové zastupitelstva a rovněž byl 

vyvěšen na úřední desce.  

 

Navržený program: (příloha č. 1) 
 

1) Zahájení 

2) Individuální žádosti o příspěvky a schválení smluv 

3) Návrh rozpočtu na rok 2024 

4) Dodatek ke Kupní smlouvě o převodu liniové stavby – veřejného osvětlení a venkovního rozhlasu ze 

dne 28. 8. 2023 

5) Schválení Zadání územního plánu Račice-Pístovice 

6) Výběr projektanta na zpracování územního plánu obce Račice-Pístovice 
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7) Zpráva o inventarizaci 

8) Výroční zpráva o činnosti OÚ v oblasti poskytování informací 

9) Rozpočtové opatření č. 8/2023 

10) Zápisy z kontroly finančního výboru 

11) Zápisy z kontroly kontrolního výboru 

12) Různé 

       

Návrh usnesení    

Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program jednání. 

 

Hlasování č. 1: pro 12, proti  0 , zdržel se 0   

Usnesení č. 95/II/2024 bylo přijato. 

 

  

17:07 dorazil zastupitel Martin Rotrekl. 

____________________________________________________________________________ 

Předsedající 

Upozorňuji zastupitele, že dle jednacího řádu jsem povinna zeptat se přítomných členů 

zastupitelstva, zda chtějí učinit oznámení o osobním zájmu či sdělit skutečnosti nasvědčující 

případnému střetu zájmu u některých bodů navržených k projednání. 

 

Žádný ze zastupitelů neučinil oznámení o osobním zájmu. 

 

 

2. Individuální žádosti o příspěvky a schválení smluv 
(příloha č. 5) 

a) Klub Paprsek   

 

Žádost podala Asociace rodičů a přátel zdravotně postižených dětí v ČR, z.s. Klub Paprsek, a to 

na částku 20 000 Kč. Finanční prostředky budou použity na výdaje za materiál a na další 

výdaje (internet, ubytování, stravování, kopírování) 

 

Dotazy a připomínky byly. 

 

Místostarostka poukazuje na fakt, že dalším bodem schvalování bude příspěvek na ORP 

Vyškov, v řádu statisíců, z kterého jsou rozdělovány částky všem těmto příspěvkovým 

organizacím. Takže Klubu Paprsek přispíváme již v rámci schválení navýšení částky pro ORP 

Vyškov. Místostarostka podala protinávrh, aby se částka snížila na 10.000 Kč.   

 

  

Návrh usnesení  

ZO schvaluje z rozpočtu obce na rok 2024 částku 10 000 Kč pro Asociaci rodičů a přátel 

zdravotně postižených dětí v ČR, z.s. Klub Paprsek na rok 2024, a to darovací smlouvou. 

 

Hlasování č. 2: pro 13, proti  0   , zdržel se 0 

Usnesení č. 96/II/2024 bylo přijato. 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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b) Svaz tělesně postižených v ČR z.s., místní organizace Drnovice 

(příloha č. 6) 

Žádost podal Svaz tělesně postižených v ČR z.s., místní organizace Drnovice, a to na částku  

20 000 Kč. 

 

Dotazy a připomínky byly. 

 

*Zastupitelka Silvie Vašková - kolik lidí z naší obce je členem tohoto svazu? 

*Předsedající - členů v tomto zapsaném spolku je cca 72, z toho asi 18 členů z naší obce a 

zbytek členů jsou občané Drnovic. Obec Drnovice schválila pro tuto skupinu příspěvek 20 000 

Kč. Proto navrhuji částku snížit na 10 000 Kč. 

*Zastupitelka Jitka Poulová – navrhuji ponechat částku v původní výši 20 000 Kč. 

 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje z rozpočtu obce na rok 2024 částku 10 000 Kč pro Svaz tělesně 

postižených v ČR z.s., místní organizace Drnovice, na rok 2024, a to darovací smlouvou. 

Hlasování č.3 : pro 11   , proti 0 , zdržel se  2 

Usnesení č. 97/II/2024 bylo přijato. 

 

 

c) Rybářský spolek Srdíčko, z.s. 

(příloha č. 7) 

Žádost podal Rybářský spolek Srdíčko, z.s., a to na částku 25 000 Kč.  

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje z rozpočtu obce na rok 2024 částku 25 000 Kč pro Rybářský 

spolek Srdíčko, z.s. na rok 2024, a to darovací smlouvou. 

Hlasování č .4 : pro 13 , proti  0 , zdržel se 0 

Usnesení č. 98/II/2024 bylo přijato. 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

d) Tělocvičná jednotka Sokol Račice 

(příloha č. 8) 
Žádost podala Tělocvičná jednota Sokol Račice, a to na částku 300 000 Kč. 

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje z rozpočtu obce na rok 2024 neinvestiční příspěvek ve výši 

300 000 Kč pro Tělocvičnou jednotu Sokol Račice na rok 2024, a to veřejnoprávní smlouvou. 

Hlasování č. 5 : pro 13 , proti 0 , zdržel se 0 

Usnesení č. 99/II/2024 bylo přijato. 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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e/ SDH Pístovice 

(příloha č. 9) 

Žádost podal SDH Pístovice, a to na částku 50 000 Kč. 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Místostarostka dodala, že částka je vyšší než loni z toho důvodu, že SDH Pístovice letos slaví 

120 let od založení hasičů, takže jsou peníze nejen na tuto oslavu, ale že jimi budou 

sponzorovat maškarní ples pro děti, pohádkový les a jsou to výdaje i na vánoční strom. Takže 

to jsou peníze na celý rok. 

 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje z rozpočtu obce na rok 2024 částku 50 000 Kč pro SDH 

Pístovice na rok 2024, a to darovací smlouvou. 

Hlasování č.6  : pro 13, proti  0, zdržel se 0 

Usnesení č. 100/II/2024 bylo přijato. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

f) SDH Račice 

(příloha č. 10) 

Žádost podal SDH Račice, a to na částku 75 000 Kč, a to na pořízení věcných prostředků pro 

požární sport mládeže a materiálu pro hasičské cvičiště. 

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje z rozpočtu obce na rok 2024 částku 75 000 Kč pro SDH Račice 

na rok 2024, a to veřejnoprávní smlouvou. 

Hlasování č.7 : pro  13 , proti 0 , zdržel se 0 

Usnesení č. 101/II/2024 bylo přijato. 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

g) Babské hody 

(příloha č. 11) 

Žádost podala jménem organizátorů babských hodů paní XXXXXXXXXXX a to na částku 

40 000 Kč na Babské hody v roce 2024.  

 

Dotazy a připomínky byly. 

 

*Zastupitelka Silvie Vašková - jaká částka byla odhlasovaná minulý rok? 

*Předsedající - 35 000 Kč. Stoupají náklady na vše, energie. 

*Zastupitelka Jitka Poulová upozorňuje, že vidí malé disproporce mezi tím, že seniorům také 

vzrostly náklady na kulturní akce a těm jsme příspěvek nenavýšili a na akce pro děti a zdravé 

lidi navyšujeme. 

*Zastupitelka Silvie Vašková oponuje - ve Svazu postižených máme oproti Drnovicím o hodně 

míň členů a přijde mi nespravedlivé, abychom jim poskytovaly tak vysoký příspěvek. 
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Návrh usnesení   

Zastupitelstvo obce schvaluje částku 40 000 Kč z rozpočtu obce na rok 2024 paní XXXX 

XXXXXXXXXXXXXXX pro zajištění Babských hodů v Pístovicích v roce 2024, a to 

darovací smlouvou. 

Hlasování č. 8 : pro 13, proti  0, zdržel 0 

Usnesení č. 101/II/2024 bylo přijato. 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

h) spolufinancování sociálních služeb v ORP Vyškov 

 Město Vyškov – sociální služby na území ORP Vyškov 

(příloha č. 12) 

 

Žádost podalo město Vyškov, a to na 203 Kč na občana /1293 občanů/, což tedy je 262 479 Kč. 

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

 

Návrh usnesení   

Zastupitelstvo obce schvaluje částku 262 479 Kč z rozpočtu obce na rok 2024 pro Město 

Vyškov – sociální služby na území ORP v roce 2024, a to veřejnoprávní smlouvou. 

Hlasování č. 9 : pro  13 , proti  0, zdržel 0 

Usnesení č. 102/II/2024 bylo přijato. 

 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

ch) Pístovický drak 2024 
(příloha č. 13) 

Jedná se o 4. ročník dračích lodí na Pístovickém rybníku. Závody se uskuteční 03. 08. 2024. 

Žádost o dotaci, podal organizátor pan XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX a 

to na částku 20 000 Kč. 

 

Dotazy a připomínky byly. 

 

Předsedající – obec dává 20 000 Kč, ale oni nám na oplátku poskytují lodě. Půjčení jedné lodě 

stojí 6 000 Kč, minulý rok jsme měli půjčené čtyři. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce panu XXXXXXXXX,          

IČ 69697060, bytem Pod Vodojemem 300/11, Pustiměřské Prusy, 683 21 Pustiměř, na akci 

Pístovický drak 2024, ve výši 20 000 Kč, a to darovací smlouvou. 

Hlasování č. 10  : pro 13  , proti 0 , zdržel se 0  

Usnesení č. 103/II/2024 bylo přijato. 

 

 

i) Pístovický cyklokapr 2024 

(příloha č. 14) 

Jedná se o 5. ročník závodu Pístovický cyklokapr 2024. Závody se uskuteční 14. 09. 2024. 

Závodu se účastní a pomáhají organizačně i naši občané. Žádost o dotaci, podal organizátor 

Cyklistický klub Brno, z.s., který zastupuje XXXXXXXXXXXXX a to na částku 20 000 Kč. 
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Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce ve výši 20 000 Kč pro 

Cyklistický klub Brno, z.s., který zastupuje XXXXXXXXX, na akci Pístovický cyklokapr 

2024, a to darovací smlouvou. 

 

Hlasování č. 11 : pro  13, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 104/II/2024 bylo přijato. 

  

 
j) Lyžařský klub Vyškov, z.s. 

(příloha č. 15) 

Jedná se o 63. ročník lyžařského lesního Běhu Pístovickou riviérou. Závody se uskuteční  

05. 10. 2024.  

Žádost o dotaci, podal organizátor běhu Lyžařský klub Vyškov, z.s., zastoupený XXX 

XXXXXXXXXXXX a to na částku 10 000 Kč. 

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce ve výši 10 000 Kč pro 

Lyžařský klub Vyškov, z.s., který zastupuje XXXXXXXXXX, na akci Běh Pístovickou 

riviérou v roce 2024, a to darovací smlouvou. 

Hlasování č. 12 : pro 13, proti 0 , zdržel se 0   

Usnesení č. 105/II/2024 bylo přijato 

 

 

3. Návrh rozpočtu na rok 2024 
(příloha č. 16) 
Návrh rozpočtu obce obdrželi zastupitelé v písemné formě a byl řádně vyvěšen na úředních 

deskách.  

*Místostarostka seznámila přítomné s návrhem na příjmy a výdaje pro tento rok. Postupně 

popisuje různé položky v návrhu a vyzývá přítomné občany k případným dotazům, pokud jim 

nebude něco jasné. S pomocí účetní Hany Březovské, rovnou upravila částku, která se zvýšila 

po dnešním schválení dotace pro ORP Vyškov, a částku, která narostla po schválení příspěvku 

Lyžařskému klubu Vyškov.  

 

Dotazy a připomínky 

 

*Zastupitelka Jitka Poulová žádá rovnou i o úpravu výdajů v bodě místní správy o částku, 

kterou si zastupitelé odhlasovali, že si nebudou navyšovat svoje mzdy. 

*Účetní Hana Březovská  - momentálně neumím přesně propočítat, o kolik si to chcete nechat 

snížit. Může to být ale debata na příští zastupitelstvo. Dá se to kdykoli upravit. Je to flexibilní 

dokument, kterým se dá hýbat rozpočtovým opatřením.  

* Občanka Dagmar Kouřilová – co chodníky? 

*Místostarostka – na chodníky je teď obnovena projektová dokumentace, přišel nám návrh 

smlouvy, který budeme po návrhu rozpočtu podepisovat. Po prázdninách by mohla být 

projektová dokumentace hotová a podaná na stavební úřad. 
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*Zastupitelka Jitka Poulová – mám připomínku, protože nebudu pro návrh rozpočtu hlasovat 

kladně. Udělala jsem si analýzu na osobní náklady rozpočtu obce i s obcemi v našem regionu 

co jsou podobně velké. Když vezmeme náklady k 30. listopadu, z devíti obcí, které jsem si 

vyvolila, jsme v tuto chvíli na druhém místě. Minulý rok jsme měli na osobní náklady zhruba 

25% z celkové sumy příjmové. Když si vezmeme rozpočet na rok 2024, vychází to víc jak 30% 

rozpočtu obce. Chtěla bych apelovat na to, abychom nezvyšovaly náklady personálního 

charakteru a abychom spíš investovali. S tímto rozpočtem nesouhlasím. 

*Účetní Hana Březovská – ty mzdové náklady 8mil. máš z toho rozpočtu na rok 2024? 

*Zastupitelka Jitka Poulová – ano. 

*Účetní Hana Březovská – to ale třeba nemusí být naplněný. Když se to nevyčerpá, tak se to 

nevyčerpá. Kdyby se to překročilo, musíš to zase rozpočtovat. Nemůžeš udělat výdaj bez toho, 

abys tam ty peníze neměla. Je to teoretický rozpočet. A jak navrhuješ eliminovat tuto situaci? 

Komu co vzít, kdo není potřebný, nebo koho platit nebudeme? 

*Zastupitelka Jitka Poulová – to záleží na vedení obce, jak rozděluje práci. Od toho tu já 

nejsem. 

* Účetní Hana Březovská – to se ale pleteš, že tu od toho nejsi. 

*Zastupitel Antonín Hloušek – přišla jsi sem s něčím, tak bys měla mít i návrh jak to 

eliminovat. 

* Zastupitelka Jitka Poulová – zvednout mzdové náklady pouze jen o nějakou míru třeba 

současné inflace a ne o 18% 

*Místostarostka – je to prostě polštář, jako u každého bodu a je to lepší řešení, než pak všechno 

řešit rozpočtovým opatřením.  

* Zastupitelka Jitka Poulová – na tvoření rozpočtu nemám žádný vliv. 

* Účetní Hana Březovská - jsi ve finančním výboru 

* Místostarostka - můžeš kdykoli přijít a pomoct nám sestavit rozpočet. 

*Zastupitel Petr Valter – podle mě nemůžeme porovnávat obce, kolik má zaměstnanců, protože 

jsou služby, které si můžeš dělat dodavatelsky a ty tři miliony budou zařazeny úplně někde 

jinde. Nedá se úplně hodnotit podle počtu obyvatel ta nákladnost. 

* Účetní Hana Březovská – rozpočet jsem tvořila já s paní místostarostkou. Není problém, aby 

se na tom podílel finanční výbor, můžeme se sejít a pomohli by mi sestavit rozpočet. Můžeme 

začít už někdy v září, aby se stihl na posledním zastupitelstvu v prosinci odhlasovat. 

*Předsedající – koho máme propustit, aby se snížili náklady. 

* Zastupitelka Jitka Poulová – my jsme hlavně přibírali. Ta spisová služba přeci není na plný 

úvazek. 

*Předsedající – přes spisovou službu půjde úplně všechno. Každý e-mail co přijde a odejde z 

úřadu. Všechno se bude muset evidovat, a jestli to dělat nebudeme, můžeme dostat milionové 

pokuty. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje navržený rozpočet obce Račice-Pístovice na rok 2024 na 

paragrafy dle rozpočtové skladby, v příjmové části v paragrafu 0000 je rozpočet schválen na 

položky. Ve výdajové části se navyšuje § 4359. Návrh rozpočtu je 20 000 Kč, navyšuje se o 

262 500 Kč. Celkově tedy na 282 500 Kč. V § 3419 je původní hodnota 418 000 Kč a navyšuje 

se o 10 000 Kč, celkově tedy na 428 000 Kč. 

Rozpočet obce se schvaluje jako schodkový. 
 

Hlasování č. 13 : pro 12, proti 1, zdržel se 0  

Usnesení č. 106/II/2024 bylo přijato. 
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4. Dodatek ke kupní smlouvě o převodu liniové stavby – veřejného osvětlení 

a venkovního rozhlasu ze dne 28. 08. 2023 
(příloha č. 17) 

*Místostarostka - RD Račice měli za povinnost vybudovat osvětlení ve Studánkách (od domu 

XXXXXX po začátek Studánek) do 29. 2. 2024. Teprve koncem roku dostali povolení na 

stavbu tohoto veřejného osvětlení. Stihli by to, ale domluvili jsme se, že počkají na lepší počasí 

a termín jsme posunuli na 30. 4. 2024. 

 

Dotazy a připomínky byly. 

 

*Zastupitel Nimmrichter – co osvětlení ve Studánkách?  

*Místostarostka – komunikujeme s nimi, je tam špatné čidlo, už se 2x pokazilo. Bude tam 

úplně jiné. Proto jsme nechali udělat dodatek ke kupní smlouvě. Tím, že se předávací protokol 

posunul až do dubna, bude čas tohle sledovat, jestli je to v pořádku. 

*Zastupitel Miloš Nimmrichter – třeba o víkendu to svítilo od soboty od večera přes celou 

neděli. 

*Místostarostka – oni to tam pracovníci regulují sami, večer zapnou, ráno vypnou, prověříme 

to. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek ke kupní smlouvě o převodu liniové stavby – veřejného 

osvětlení a venkovního rozhlasu ze dne 28. 08. 2023, měnící původní smlouvu v čl. 3 odst. 3.3. 

takto: Prodávající se zavazuje, že Stavbu zrealizuje a prodá obci Račice-Pístovice jako kupující 

do 30. 4. 2024 a v čl. 3 odst. 3.4 se mění datum 29. 2. 2024 a nahrazuje se datem 30. 4. 2024. 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce k podpisu Dodatku kupní smlouvy. 
 

Hlasování č. 14 : pro  13, proti 0 , zdržel se 0  

Usnesení č. 107/II/2024 bylo přijato. 

 

 

5. Schválení Zadání územního plánu Račice-Pístovice  
*Místostarostka - v minulém roce se zastupitelstvo rozhodlo, že bude vytvářet nový územní 

plán, dle nových standardů, které nám předepisuje zákon. Jedním z požadavků od občanů byl, 

vybudovat dole u fotbalového hřiště, naproti přes cestu, sportoviště – pumptrack pro cyklisty. 

Dle ORP Vyškov je třeba vypracovat studii SEA vlivu na životní prostředí.  Bohužel to bylo 

unáhlené rozhodnutí. Na dvou třetinách pozemku je půlmetrová bažina a vůbec není jisté, zda 

by to šlo odvodnit. A navíc ty pozemky nesousedí s cestou, takže přístup na ně je vždy přes 

nějaký cizí pozemek. 

 

Dotazy a připomínky byly. 

 

*Občanka XXXXXXXXXX – vyškrtnout. 

*Zastupitel Antonín Hloušek – vyškrtnout. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce se rozhodlo před schválením Zadání územního plánu Račice-Pístovice 

upravit toto zadání a vypustit plochu pro sportoviště, pozemek parc. č. 451/11 v k. ú. Račice. 

Zadání postupuje zpět zadavateli k novému projednání. 

 

Hlasování č. 15: pro 13, proti  0, zdržel se 0 

Usnesení č. 108/II/2024 bylo přijato. 
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----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

6. Výběr projektanta na zpracování územního plánu obce Račice-Pístovice 
(příloha č. 18) 

Místostarostka –  tak velký cenový rozdíl mezi nabídkami je z důvodů,  že ti nejlevnější jsou 

předchozí zpracovatelé územního plánu, který pro obec vyhotovovali v roce 2010, takže mají 

všechny podklady. Ostatní by územní plán zpracovávali úplně od začátku. 

 

Zaslány 3 poptávky na CN na zpracování ÚP: 

 
1. Urbanistické středisko Brno, spol. s r.o.  

Sídlo: Příkop 8, 602 00 Brno 

IČ: 18 824 463 

CN: 623 150 Kč  

 

2. Studio Region, s.r.o.  

Zelná 13, 619 00 Brno  

IČ: 276 81 921 

CN: 420 000 Kč 

 

3. Architektonická kancelář monoblok 

Jugoslávská 633/75a, 613 00 Brno 

IČ : 642 92 428 

CN: 837 320 Kč 

 

Dotazy a připomínky byly. 

 

*Zastupitel Petr Valter – spolupráce s nimi byla bezproblémová? 

*Předsedající – ano. 

*Místostarostka – při jakékoli, zatím mé telefonické komunikaci byli vždy vstřícní a 

komunikace bezproblémová. 

*Zastupitelka Jitka Poulová – dokáží se prosadit před stavebním úřadem? 

*Předsedající – zatím to tak bylo.  

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje Studio Region, s.r.o, Zelná 13, 619 00 Brno, IČ 276 81 921 jako 

zpracovatele územního plánu. 

Hlasování č. 16 : pro 13, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 109/II/2024 bylo přijato. 
 

 

 

7. Zpráva o inventarizaci 
(příloha č. 19) 

Inventarizace byla zahájena 01. 01. 2024 a ukončena 31. 01. 2024. 

Inventarizace byla provedena v souladu s ustanovením zákona č. 561/1991 Sb., o účetnictví a 

směrnici pro vedení inventarizace. 

Dotazy a připomínky nebyly. 
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Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu inventarizačních komisí. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

8. Výroční zpráva o činnosti OÚ v oblasti poskytování informací 
(příloha č. 20) 

V souladu se zákonem poskytuje OÚ žadatelům informace na základě jejich žádostí nebo 

zveřejněním. 

Tato zpráva se vydává ve smyslu § 18 zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 

k informacím, ve znění pozdějších předpisů (dále jen zákon č. 106/1999 Sb.)“. 

 

1. Počet podaných žádostí o informace  3     

2. Počet podaných odvolání proti rozhodnutí  0     

3. Opis podstatných částí každého rozsudku soudu 0    

4. Výčet poskytnutých výhradních licencí   0      

5. Počet stížností podaných podle § 16a)   0      

6. Další informace vztahující se k uplatňování tohoto zákona - § 18 odst. 1, písm. f) zák. č. 

106/1999 Sb.      0  

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o činnosti OÚ v oblasti poskytování informací. 

Hlasování č. 17 : pro 13 , proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 110/II/2024 bylo přijato. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

9. Rozpočtové opatření č. 8/2023 
(příloha č. 21) 

Rozpočtové opatření bylo schváleno Radou obce dne 20. 12. 2023 

 

Dotace na projektovou dokumentaci cyklostezka ve výši 34 400 Kč. 

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č. 8/2023 

 

 
10. Zápisy z kontroly finančního výboru 

(příloha č. 22) 

*Zastupitel Antonín Hloušek – Finanční výbor pracoval v roce 2023 ve složení Hloušek, Gryc 

Poulová. Během roku 2023 se výbor sešel, k provedení finančních kontrol, celkem 6x. 4x byla 

provedena finanční kontrola hospodaření obce. Finanční kontrola hospodaření mateřské školy 

byla provedena 2x. Při těchto kontrolách nebyly zjištěny žádné závažné nedostatky 

v účetnictví. Zápisy s výsledky uvedených kontrol jsou uloženy na obecním úřadě v Račicích. 

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu finančního výboru 
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11. Zápisy z kontroly kontrolního výboru 

 (příloha č. 23) 

*Zastupitel Petr Sotolář – kontrolní výbor v roce 2023 pracoval ve složení Helena Šilerová, 

Dana Čtvrtníčková, Petr Sotolář. Sešli jsme se celkem 4x. U všech schůzek byla vždy přítomna 

i starostka obce. Kontrolní výbor se usnesl, že zápisy a usnesení z rady a zastupitelstev 2023 

jsou v pořádku. 

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolního výboru 

 

12. Různé 

 

a) Schválení rozpočtu sociálního fondu pro rok 2024 
(příloha č. 24) 

*Předsedající předává slovo paní účetní. 

*Účetní Hana Březovská – je tvořen ze schváleného přídělu na zastupitelstvu. Jedná se např. o 

příspěvek na stravné pro zaměstnance obce, pokud má někdo výročí 50 let, nebo odměna při 

odchodu do důchodu. Rozpočet necháváme ve stejné výši jako minulý rok, a to 120 000 Kč. 

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpočtu sociálního fondu na rok 2024. 

Hlasování č. 18 : pro 13, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 111/II/2024 bylo přijato. 

____________________________________________________________________________ 

 

b) Kauza XXXXX 

*Občanka XXXXXXXX – jak je to s tím XXXXXX?  

*Předsedající – proběhlo jednání na místě s lidmi ze stavebního úřadu, se zástupcem ze 

životního prostředí a zástupcem z právní kanceláře. Byl učiněn zápis a stavební úřad z tohoto 

jednání učiní závěr, který nám sdělí. 

 

c) Bioodpad  

*Předsedající – momentálně nebude možné vyvážet bioodpadu z důvodu kontroly z krajského 

životního prostředí. 

 

d) Cyklostezka 

*Místostarostka- během 14 dnů by mělo proběhnout výběrové řízení na zhotovitele cyklostezky 

a od 1. 4. bychom chtěli předat staveniště a v září by to mělo být zkolaudované, kvůli 

podmínkám dotace. 

 

e) Oprava zídky u MŠ 

*Zastupitel Antonín Hloušek – jak to vypadá s opravou zídky u Mateřské školky? Bude se 

vycházet z těch cenových nabídek, co byly osloveny? 

*Předsedající – po dnešním schválení rozpočtu oslovíme zpracovatele. 
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f) Hospůdka pod kopcem 

*Zastupitelka Jitka Poulová – ta projektová dokumentace na hospodu se bude teď někdy 

vypisovat? 

*Místostarostka – Projektová dokumentace se bude tvořit na maximální možný objem, 

abychom to pak mohli rozdělit na jednotlivé části podle dotací a mohli hospodu postupně 

opravovat. 

g) Sladovna 

*místostarostka – teď se objevily dotace na projektové dokumentace, kde budeme částečně 

žádat i na projektovou dokumentaci na sladovnu, na tu vnitřní IROPovou část. 

 

h) Trafostanice bašta 

*Občanka XXXXXX – kdy se začne stavět trafostanice? 

*Předsedající – zatím termín není. 

 

ch) Zásilkovna boxy 

*Občanka XXXXXX – nemáte v plánu zásilkovna boxy? 

*Zastupitel Martin Rotrekl – to jsme řešili. Zásilkovna nad 1500 obyvatel. My máme 1300.   

 

 

 

Předsedající ukončila zasedání zastupitelstva v 18:55 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 7. 3. 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovatelka Alena Ryšánková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


